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Verslag 
 
Aanwezig: Gery Follens, Erik Chevrolet, Mieke Seminck, Patrick Van Caelenberghe, Geert Verdoodt, 
Peter Robbens, Rutger Smith, Ludwig Peetroons, Josefien Van Peteghem, Michael Smits 
Verontschuldigd: Jos Jacobs, Johan Permentier, Patrick Van Waes 
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG VORIGE VERG. 

Verslag van 4 oktober 2021 wordt goedgekeurd mits een kleine aanpassing. 
 

2 TOPSPORT (STATUS BE GOLD) 

Rutger geeft het overzicht weer van welke atleten een Be-Gold status zullen krijgen. 
Een aantal atleten verliezen het statuut als gevolg van hun leeftijd, maar komen terecht bij SV. Van 
de voorgestelde atleten worden de fond/halve fond atleten niet weerhouden, tot ongenoegen van 
Rutger. De RVB ondersteunt dit standpunt. 
Ook geblesseerde atleten in revalidatie worden niet weerhouden. 
 

3 FINANCIËLE RAPPORTERING T.E.M Q3 

Michael stelt de financiële cijfers voor met prognose voor het boekjaar. 
Het grootste effect zit voornamelijk bij de basiswerking (vergunningen). 
Momenteel kan er echter wel al een sterke inhaalbeweging vastgesteld worden bij het aantal reeds 
aangevraagde wedstrijdvergunningen. Al kunnen we hierbij nog niet weten of dit effectief wijst op 
meer leden of dit een effect is van snellere ledenverwerking door o.a. digitalisering. Dit heeft echter 
geen effect op de cijfers van dit jaar. 
Is belangrijk voor bepaalde beslissingen omtrent de begroting 2022. 
 
Ook de regularisaties blijven een zeer moeilijk in te schatten gedeelte. 
 
Het financieel rapport tegenover begroting voorspelde -116.000. Daarin kon nog geen rekening 
gehouden worden met de kosten van topsport. Corona had een effect op een aantal 
topsportactiviteiten waardoor een aantal uitgaves niet door gingen. Daardoor zijn de vooruitzichten 
“einde jaar” nu beter. 
De voorlopige prognose is -25.208. Dus zo goed als break-even en niet zo dramatisch als aanvankelijk 
verwacht. De niet-uitgaven in topsport compenseren grotendeels de minder inkomsten in basis. 
 

4 RESULTATEN BEVRAGING CLUBS 

Ludwig stelt enkele resultaten voor uit de bevraging bij de clubs rond de strategische oefening. 
Samenvatting belangrijkste conclusies: 
De atletiekclub is:  

- Financieel gezond 
o begroting van <50K tot 250K. (70% <100K) 
o heeft financiële reserves 
o Corona financieel goed doorgekomen (18% niet ok) 

- Belangrijkste inkomst “lidgelden”, belangrijkste kost “trainers” 
- Ledenaantal groeit of is stabiel (18% daalt) 
- Clubs hebben relatief veel leden en 40% werkt met onderafdelingen 
- 21% hanteert gedeeltelijke ledenstop 
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- hebben een breed sportief aanbod, maar kampen met trainerstekort 
- organiseren veel wedstrijden als aanbod voor hun leden en om inkomsten te genereren 
- organiseert sportkampen 
- Is sociaal geëngageerd 
- Gewenst clubprofielprofiel: kwaliteit, familiaal, goede jeugdwerking 
- Volgt beginselen van goed bestuur 
- Huurt de gebruikte accommodatie (Voor 1/3 van de clubs voldoet accommodatie niet aan de 

behoeften) 
- Veel clubs hebben minstens 1 vrouw in het bestuur, maar weinigen een jongere (<25j) 
- Heeft minstens maandelijks contact met de federatie 
- Scoort de ondersteuning van de federatie goed (8 clubs geven negatieve beoordeling) 
 
Alle bestuursleden krijgen de gedetailleerde resultaten. 
Resultaten worden meegenomen in de strategie-oefening. 
 

5 STATUS STRATEGISCHE OEFENING 

De 2 eerstvolgende strategische vergaderingen (‘financiën’ en ‘recreatie/running’) worden uitgesteld 
gezien het nieuwe decreet op zich laat wachten. De veronderstelling is dat de wijzigingen die uit het 
nieuwe decreet zullen volgen, invloed heeft op deze 2 domeinen. 
De enquête van de clubs werd wel reeds op de strategische werkgroepen ‘Atletiekclub’ en 
‘Atletiekwedstrijd in 2030’ overlopen en besproken. 
 
In feite zou een samenvatting geformuleerd moeten worden tegen de AV van 2022. Dus een 
gezamenlijke beslissing moet in december genomen worden. 
 

6 DEBRIEFING RVB KBAB 

 Erik Chevrolet geeft een overzicht van de financiële situatie van de KBAB. 
 Kandidatuur EK Veldlopen 2023 
 Gouden Spike (4 december Mechelen) -> invoering G-Spike en G-award 
 BK Marathon: bij evaluatie met Golazo zal gesuggereerd worden om BK terug in Eindhoven te 

organiseren (suggestie deelnemers na mindere organisatie in Antwerpen) 
 BK A.C. wordt in een lastenboek gegoten. Clubs kunnen dan een bod doen voor organisatie 

wegens onbeschikbaarheid van het K. Boudewijnstadion. 
 

7 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

7.1 Competitie 

Sportreglementen 2022 zijn goedgekeurd. 
Wedstrijdprogrammering 2022 is goedgekeurd. 
De lastenboeken voor de KVV’s zijn goedgekeurd 
De interclubreglementering met overgangsmaatregelen voor 22-23 werden goedgekeurd. 
 

7.2 Recreatie 

Running en Co-dag is afgelopen zaterdag doorgegaan. Was een geslaagde dag en men kan zeker een 
groei vaststellen! Te behouden voor de toekomst: de organisatie hiervan moet centraal in Vlaanderen 
doorgaan. 
 

7.3 Jeugd 

Johan Permentier is verontschuldigd. 
 

8 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 29 november 
 20 december (KBAB + VAL) 

 

9 VARIA 
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 Via mailprocedure werd Frederic Vereecken toegevoegd aan de medische commissie 
 
 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
RVB 26/4/2021 
 
 

Bestuurders wiens club 
een FC organiseert 

Verlenging 
competitiestop tot 9/6 
wegens corona en de 
maatregelen voor de 
Flanders Cups 

De bestuurders van 
clubs met FC nemen 
niet deel aan de 
beslissing 

RVB 31/5/2021 Bestuurder Jos Jacobs 
wiens club(EA) de IFAM 
organiseert 

Maatregelen te nemen 
tegen organisatoren 
IFAM? 

Delegatie van RVB gaat 
in gesprek met 
organisatoren 

 


